
PROTOKÓŁ  NR 12/2019 

z komisji połączonej z dnia 20 grudnia 2019 r. 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Projekty uchwał. 

3. Zapytania i wnioski. 

4. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

S. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad. 1 

Posiedzenie komisji otworzyła o godz. 9:00 Wiceprzewodnicząca Rady A. Szafrańska. 
Przewodnicząca obrad stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 11, natomiast czterech 
radnych nieobecnych to: M. Stępniak, M. Makowska, I. Markiewicz, A. Perskiewicz. 

Obecni radni stanowią  prawomocne quorum. 

Ad. 2 

• uchwała Nr XVII/87/19 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świdwin na 2020 rok 

Projekt uchwały przedstawiła pani M. Grad Skarbnik Miasta. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

• uchwała Nr XVII/88/19 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Świdwin na lata 2020-2026 

Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

• uchwała Nr XVII/89/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień  

międzygminnych 

Projekt uchwały przedstawił  pan B. Wachowiak kierownik Wydz. Oświaty. 

Radny J. Siwek zapytał  o koszty. 
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Pan kierownik odpowiedział, że w okresie od września do grudnia jest to kwota 1600 É. Ta 

kwotę  trzeba podzielić  na dwa, przy czym jest jeszcze okres od stycznia do końca sierpnia. Jest 

to 400 É. za każdy miesiąc, razem około 5 tys. zł, czyli około 2500 zł. 

Więcej pytań  nie było do projektu. 

• uchwała Nr XVII/90/19 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

mieście Świdwin na 2020 rok 

Projekt przedstawił  pan B. Wachowiak. 

Radni pytań  nie mieli. 

• uchwała Nr XVII/91/19 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych w mieście świdwin 

Projekt uchwały przedstawił  pan A. Kot kierownik Wydz. KOŚ. 

Radni pytań  nie mieli. 

• uchwała Nr XVII/92/19 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta świdwin na lata 2019-2023" 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

• uchwała Nr XVII/93/19 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  bezprzetargową  

działki gruntu nr 50/23, położonej przy ulicy Armii Krajowej w Świdwinie, na poprawę  

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz 

Radni pytań  nie przedstawili. 
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• uchwała Nr XVII/94/19 w sprawie nadania nazwy ulicy 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

• uchwała Nr XVII/95/19 w sprawie nadania nazwy ulicy 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

• uchwała Nr XVII/96/19 w sprawie zmian budżetu miasta na 2019 rok 

Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

• uchwała Nr XVII/97/19 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  z 

upływem roku budżetowego, ustalenia planu finansowego tych wydatków oraz 

określenia ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku ujętego w wykazie 

Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik. 

Radni pytań  nie przedstawili 

• uchwała Nr XVII/98/19 w sprawie utworzenia na terenie Miasta Świdwin ośrodka 

wsparcia pod nazwą  Klub Senior + 

Projekt uchwały przedstawił  pan A. Rewiński Sekretarz Miasta. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. dziękując za obecność  obecnym kierownikom. 

Po przerwie: 

• uchwała Nr XVII/99! 19 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta na 2020 rok 

Projekt odczytała Przewodnicząca obrad. 

Radni uwag nie wnieśli. 
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• uchwała Nr XVII/100/19 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Świdwin na 2020 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca obrad. 

Radni nie wnieśli uwag. 

• uchwała Nr XVII/101/19 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 

Miasta Świdwin 

Projekt przedstawiła Przewodnicząca. 

Radni uwag nie wnieśli. 

Ad. 3 i 4 

Radny W. Grzesiak zapytał  panią  Burmistrz jakie są  wyniki debaty oświatowej. Czy temat 

likwidacji szkoły jest zamknięty? 

Pani B. Ociepa Z-ca Burmistrza Miasta odpowiedziała, że na podstawie debaty 

przygotowywana jest strategia. Będzie kolejna debata, o której radni będą  powiadomieni. 

Odnośnie szkoły, temat oświaty pojawi się  w styczniu, wtedy będziemy dyskutować. Koszty 

funkcjonowania naszej oświaty są  bardzo wysokie, osiemnaście milionów kosztują  nas w tej 

chwilki pensje nauczycieli, a pięć  milionów, to jest funkcjonowanie oświaty. Koszty rosną  z 

roku na rok. 

Radny W. Grzesiak zapytał  o pismo (anonim). Radny stwierdził, że pismem należy się  zająć. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że po pierwszym anonimie został  zlecony nasz wewnętrzny 

audyt. Sprawa jest w toku, obecna pani dyrektor musi się  zmierzyć  ze sprawami, które 

pozostawił  poprzedni pan dyrektor, a tych spraw jest trochę. 

Te anonimy pisze ktoś, kto tam pracuje, tylko, że szkoda, że wcześniej nie zwracał  uwagę  na 

pewne sprawy. Pismo jest anonimem i zgodnie z przepisami, takie pismo zostawia się  bez 

biegu, 

Radny M. Dereń  powiedział, że dużo instytucji opiera się  na anonimach. Dla nich jest to źródło 
informacji. Taki sygnał  trzeba sprawdzić. 
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Pani Burmistrz odpowiedziała, że się  temu przyglądamy i wyjaśniamy. 

Radna B. Bujak dodała, że wszystkie donosy do urzędu skarbowego czy inspekcji pracy są  
sprawdzane. Komisja Rewizyjna mogłaby to sprawdzić. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że większość  instytucji działa na donosach. Jeżeli podpisał  
by się  pod tym ktoś  imieniem i nazwiskiem, to konsekwencje dla tej osoby by były opłakane. 
Trzeba było zacząć  od wyjaśnienia i rozmowy z panią  dyrektor, a nie od audytu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że pismo wpłynęło w tym tygodniu, pani dyrektor jest 
zapraszana i jest zobligowana do wyjaśnień. 

Radny M. Dereń  dodał, że audytor powinien być  z zewnątrz, nie z urzędu. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że audytor jest u nas na etacie i to są  duże koszty. Jest on prawnikiem, 
jest z Koszalina. 

Radny W. Grzesiak dodał, że myśli też  o zamku. Nie podoba się  radnemu postawa pana 
dyrektora, traktowanie radnych, a w szczególności radnego. 

Radny powiedział, że nie może wyegzekwować  od pana dyrektora planu pracy, o który prosil 
pana dyrektora, pana burmistrza. 

Pani Burmistrz powiedziała. że nie potrafi odpowiedzieć, dlaczego radny takiej informacji nie 
do stal. 

Przewodnicząca obrad poinformowała radnych, że w biurze Rady są  do zapoznania się  uchwały 
RIO w sprawie opinii o projekcie budżetu na 2020 rok. 

Radny M. Dereń  poprosił  jeszcze pani Burmistrz o jakąś  ekipę  do posprzątania Zatorza. 

Ad.5 

Przewodnicząca Komisji o godz. 10:30 ogłosiła posiedzenie za zakończone. 

Protokołowała: 

M. Tyszczuk 
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